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Verordening OZB 2016 en vaststellen nieuwe tarieventabellen 2016

Aanwezig:
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Voorzitter: de heer Mertens
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Ambtenaar: de heer Wolters
Griffie: de heer Vinju (secretaris)
Verslag: mevrouw Sinsel

De voorzitter opent om 19.02 uur de vergadering en deelt mee dat van de raadsleden wordt gevraagd 
om de besluitvorming voor te bereiden.

Eerste termijn
De Seniorenpartij (Steijns) stelt vast dat dit onderwerp de vorige week uitvoerig is besproken. 
Daarnaast is dit onderwerp ook bij de begroting behandeld. Het stuk is dan ook rijp voor besluitvorming. 
De fractie concludeert tot een hamerstuk.

De Maastrichtse Volkspartij (Hoen) concludeert ook tot een hamerstuk.

Het CDA (Geelen) heeft op 2 oktober 2013 vragen aan het college gesteld naar aanleiding van de 
legesverordening over het initiatief van de kleine waterkrachtcentrale. Het CDA is een voorstander van 
een staffeling van de leges waardoor duurzaamheidinitiatieven gestimuleerd kunnen worden. De rechter
heeft toen de te hoge leges van 50.000 naar 24.000 euro teruggebracht in een juridisch gevecht dat 10 
jaar heeft geduurd. Het CDA vraagt om goed naar private duurzaamheidinitiatieven te kijken. In de 
beantwoording heeft het college aangegeven een eventuele herijking van de legesverordening binnen 
een half jaar te zullen terugkoppelen en te zullen bekijken waar een staffeling mogelijk is. Het CDA wil 
graag een lans breken voor toekomstige duurzaamheidontwikkelingen. Dit is nu een gemiste kans.
De fractie heeft bijvoorbeeld ook ambtelijk contact gehad over de berekening bij Praxis. Het CDA wil 
bedrijven graag een hand reiken die naar Maastricht willen komen. Het CDA vraagt om geen remmende
factor bij de welstandscommissie aan de voorkant te creëren.

De SP (Martens) concludeert tot een hamerstuk.

D66 (Jongen) is zeer verheugd dat de belastingen wederom buiten de indexering niet zullen stijgen. Het
college heeft toegezegd begin 2016 te zullen kijken naar de leges- en precariorechten naar aanleiding 
van de kosten voor de verlaging van een stoeprand. D66 verwacht de eerste plannen aan het begin van
volgend jaar. D66 wil graag meehelpen bij de vergelijking met andere gemeenten en concludeert tot een
hamerstuk.

Partij Veilig Maastricht (Meese) concludeert tot een hamerstuk.

De VVD (Severijns) stelt vast dat het college veel aandacht heeft voor economie en werkgelegenheid. 
De directeur van MediReva roemt bijvoorbeeld het beleid van de gemeente Maastricht bij de nieuwe 
vestiging in de stad. De VVD concludeert tot een hamerstuk.

Wethouder Aarts stelt ten aanzien van de legesverordening vast dat inderdaad de afspraak is gemaakt
dat het komend jaar tijdig de planning gereed zal zijn. Het principe bij leges is kostendekkendheid. Dit 
kan in individuele gevallen anders zijn en moet dan worden bekeken. Er zijn ook uitzonderingen voor 
duurzaamheid.
De heer Wolters voegt ambtelijk toe dat er inderdaad een aantal maatregelen voor duurzaamheid zijn 
naast een staffeling in de bouwkosten.
Wethouder Aarts voegt toe dat dit in het proces terugkomt.
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Tweede termijn
D66 (Jongen) dankt de wethouder voor de toezegging. Kostendekkendheid hoeft echter niet te 
betekenen dat men efficiënt werkt. Daar waar het goedkoper kan moet men dat vooral doen.

Wethouder Aarts deelt de opvatting van D66.

De voorzitter stelt vast dat de aanwezige partijen unaniem instemmen met het raadsvoorstel. Het stuk 
wordt doorgeleid naar de raad.

De voorzitter sluit onder dankzegging van de aanwezigen de vergadering om 19.15 uur.

Maastricht, 15 december 2015

Vinju Mertens
Secretaris Voorzitter
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